
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 6. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 25 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra udvalget. 

 

Spørgsmål nr. 25:  

”Ministeren bedes i forlængelse af besvarelse den 26. sep. 2017 af samrådsspm. om 

manglen på neurologer på danske sygehuse, jf. samrådsspm EL, redegøre for, hvor-

dan Slagelse Sygehus har eller vil håndtere udfordringerne med manglende special-

faglige kompetencer og bemanding inden for neurologi, der bl.a. medførte, at myn-

dighederne i juni 2017 gav sygehuset påbud om at modtage og behandle akutte pati-

enter på neurologiske afdeling.”. 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet anmodet om bidrag fra Styrel-

sen for Patientsikkerhed. På baggrund af bidraget forventes spørgsmålet at kunne be-

svares ultimo november 2017. 
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